

CGO MPM 02 23 2026

Prayer Points

- Thanksgiving for a New Beginning: The New Year is bringing new opportunities for ministry and service
- PTL for the successful launch of “The School for Evangelistic Leaders” last month. May The Lord anoint and prepare the hearts of 100 chosen evangelists. Pray for divine wisdom for teachers and organizers, and for the Holy Spirit to equip every student with boldness, knowledge, and deep love for Christ. May The School bear lasting fruit for the Kingdom as the goal is for each of the 100 leaders to start discipleship groups that will in turn reach new people (up to 1,400)
- May The Lord open doors for partnerships and generous donation of goods: the goal is to distribute 500 food baskets before and during Ramadan. Pray for wisdom in identifying the neediest families and the logistics involved. May this act of compassion be a powerful testimony and evidence of Christ’s love
- Pray for God’s protection and guidance over every participant and leader of the Women’s, Girls’, and Boys’ Programs. May The Lord use the ministry to create impactful, life-changing encounters with the Living Word. Pray that these programs will lead to strong fellowships and genuine spiritual growth, and be a safe haven that becomes a source of encouragement and strength.
- Ask The Lord to provide for a new ministry location or facility. Pray for clear divine guidance in the selection process. May God reveal the right place at the right time and within the right budget. Also, pray for God’s favor when negotiating all the legal and administrative processes.
- Pray for the security and safety of everyone involved in the ministry. May His peace guard the hearts and minds of all His servants and their family members. May He also guard the physical assets of the ministry. May His peace replace worries and anxiety, and may He grant the necessary wisdom to make the right decisions. Ultimately, pray that God will intervene with His hedge of security and protection upon all.
- Pray for peace and protection during Ramadan, pray also for wisdom, strength, and discernment as they will intensify home visitations during this time
- PTL for the addition of 2 children who has accepted Christ and are now in the Children’s Discipleship Program
- Pray for the Discipleship of new believers. May The Lord establish them in the faith.
- Pray for the Lord to convict some of the women who have received the Gospel message but are still in a state of conflict with the truth.
- Pray for the partnership with the Coptic Orthodox (a.k.a. Egyptian) Church as they will conduct a 10-day training program for ministry workers

CGO MPM 2026年2月23日

禱告事項

- 為新的開始感恩：新年帶來新的事工和服事機會。
- 為上個月「福音領袖學校」的成功啟動獻上讚美。願主膏抹並預備100位蒙揀選的福音傳道者的心。為教師和組織者禱告，求神賜給他們智慧，並求聖靈裝備每一位學員，使他們有勇氣、有知識，並深愛基督。願這所學校結出豐碩的果實，為神的國度帶來長遠的益處，我們的目標是讓每一位在100位領袖中都能建立門徒小組，進而接觸到更多的人（最多可達1400人）。
- 願主為我們敞開合作之門，帶來慷慨的捐贈：我們的目標是在齋戒月前後分發500份食物籃。為找到最需要幫助的家庭以及相關的後勤安排禱告，求神賜給我們智慧。願這充滿憐憫的舉動成為基督之愛的有力見證和憑據。
- 為婦女、女孩和男孩事工的每一位參與者和領袖禱告，求神保守並引導他們。願主使用這項事工，使他們與主活的話語相遇，經歷深刻而改變生命的體驗。禱告這些事工能帶來堅固的團契和真正的靈命成長，成為安全的港灣，成為鼓勵和力量的泉源。
- 為新的事工地點或設施禱告。在選擇過程中，求神賜予清楚的指引。願神在適當的時間、適當的預算內，啟示適當的地點。也禱告在所有法律和行政手續的協商過程中，求神賜予恩典。
- 為所有參與事工的人的安全禱告。願祂的平安保守祂所有僕人及其家人的心懷意念。願祂也保守事工的財產。願祂的平安取代憂慮和焦慮，願祂賜下必要的智慧，並做出正確的決定。最後，祈求上帝以祂的平安和保護臨到所有人。
- 為齋戒月期間的平安和保護禱告，也為在此期間加強家訪的弟兄姊妹祈求智慧、力量和辨別力。
- 感謝主，有兩位孩子接受了基督，現在正在參加兒童門徒訓練計畫。
- 為新信徒的門徒訓練禱告。願主堅固他們的信仰。
- 為那些已經接受福音信息但仍在真理中掙扎的婦女禱告，求主感動她們。
- 為與科普特正教會（又稱埃及正教會）的合作禱告，他們將為事工人員舉辦為期十天的訓練課程。